
                       
 

 

 Dobje pri Planini 20 a, 3224 Dobje pri Planini 

 03 620 53 00 
@:  info@osdobje.si    www:  http://www.osdobje.si/ 

Dobje pri Planini, 28. 9. 2023 

 

Začetek seje: 16.00 

Konec seje: 17.00  

 

ZAPISNIK 

Seje Sveta zavoda Osnovne šole Dobje 

______________________________________________________________________________ 

ki je potekala v četrtek, 28. 9. 2023, v učilnici biologije v Osnovni šoli Dobje. 

 

 

Prisotni: 

 

- predstavniki zaposlenih: Mateja Frece, Boštjan Artiček, Tadeja Senica 
- predstavniki ustanovitelja: Tanja Gril Leskovšek, Božidar Žibret 
- predstavniki staršev: David Kravina, Mateja Rajh Jager 
 
Ostali vabljeni prisotni: ravnateljica Suzana Plemenitaš 
 
Upravičeno odsotni: Mateja Todorovski, Alja Polenek, Betina Veršič, Karel Čadej 
 

Neupravičeno odsotni: / 

 

 

Namestnica predsednice Sveta zavoda Mateja Frece pozdravi vse navzoče, opraviči predsednico zaradi 

bolezni in preveri sklepčnost. Na sejo je bila vabljena tudi ravnateljica Suzana Plemenitaš. Namestnica 

predsednice predstavi dnevni red. 

 

Predlagani dnevni red: 

1. Obravnava zapisnika pretekle seje; 

2. Obravnava in sprejem Poročila o vzgojno-izobraževalnem delu v preteklem šolskem letu za šolo in 

enoto vrtca; 

3. Obravnava LDN za šolo in enoto vrtca za šolsko leto 2023/2024; 

4. Potrditev sprememb Pravil šolskega reda, Hišnega reda OŠ Dobje ter Vzgojnega načrta; 

5. Napredovanje ravnateljice v naziv višji svetnik; 

6. Pobude, predlogi, vprašanja; 

7. Razno. 

 

 

Sklep 1: SZ OŠ Dobje soglasno potrdi dnevni red 1. seje SZ OŠ Dobje. 
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Ad 1. Obravnava zapisnika pretekle seje 
 
 

Zapisnik pretekle seje z dne 9. 3. 2023 so člani potrjevali na dopisni seji, ki je potekala od 6. 3. 2023 do 

9. 3. 2023. Oblikovan je bil sklep, da SZ OŠ Dobje potrjuje zapisnik, ki so ga preko elektronske pošte 

potrdili vsi na seji prisotni člani.   

 

 

Namestnica predsednice na kratko povzame zapisnik seje, ki je potekala marca 2023. Svet zavoda je 

takrat z dopisom odgovoril Petri Stopinšek in na Občino Dobje glede pojava plesni v saniranih prostorih 

vrtca. Predsednica prosi ravnateljico, da pove, kakšen je bil odziv in ali je problematika že rešena. 

 

 

 

Ad 2. Obravnava in sprejem Poročila o vzgojno-izobraževalnem delu v preteklem šolskem letu za 
šolo in enoto vrtca 
 
Ravnateljica poda poročili za šolo in vrtec. Poročili o vzgojno-izobraževalnem delu v preteklem šolskem 
letu za šolo in enoto vrtca sta bila članom poslana po e-pošti. Člani so povedali, da so si ga prebrali, 
zato je ravnateljica poročili na kratko povzela.  
 
Soglasno je bil sprejet 
sklep 2: Sprejme se Poročilo  o delu v preteklem šolskem letu za Enoto Vrtec Dobje. 
 
Soglasno je bil sprejet  
sklep 3:  Sprejme se Poročilo o vzgojno-izobraževalnem delu v preteklem šolskem letu za Osnovno šolo 
Dobje. 
 
 
Ad 3. Obravnava LDN za šolo in enoto vrtca za šolsko leto 2023/2024 
 
Člani sveta zavoda so gradivo, v katerem je LDN predstavljen, že dobili v pregled in ga pregledali, 
podrobneje so ga obravnavali tudi na konferencah in svetu staršev. Ravnateljica na kratko predstavi 
oba LDN, za vrtec in šolo. 
 
Sklep 4: Svet zavoda soglasno potrdi LDN za enoto Vrtec Dobje za šolsko leto 2023/24. 

Sklep 5: Svet zavoda soglasno potrdi LDN za Osnovno šolo Dobje za šolsko leto 202372024. 

 

 

Ad 4. Potrditev sprememb Pravil šolskega reda in Hišnega reda OŠ Dobje 
 
Mateja Frece predstavi spremembe oziroma dopolnitve Pravil šolskega reda in Hišnega reda Osnovne 
šole Dobje ter na oba vezan Vzgojni načrt. Spremembe oz. dopolnitve se dotikajo predvsem uporabe 
pametnih naprav in psihoaktivnih sredstev ter ukrepov ob nedovoljeni rabi (ali ob utemeljenem sumu 
posedovanja) le-teh. Ostale spremembe so zgolj formalne, v smislu preimenovanja podaljšanega 
bivanja v Razširjen program ter spremembe časovnih okvirjev. 
Sklep 6: Svet zavoda OŠ Dobje potrdi spremembe in sprejme prenovljene dokumente: Pravila šolskega 
reda, Hišni red OŠ Dobje ter Vzgojni načrt OŠ Dobje. 
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Ad 5. Napredovanje ravnateljice v naziv višji svetnik 
 
V skladu s 4. točko 16. člena novega Pravilnika o napredovanju strokovnih delavcev v nazive se 
delovna uspešnost z ozirom na prvi odstavek tega člena ocenjuje uspešnost po naslednjih kriterijih:  
- delo z udeleženci izobraževanja, 
- sodelovanje s starši,  
- sodelovanje in timsko delo s sodelavci v vzgojno-izobraževalnem zavodu ter z drugimi 

strokovnjaki,  
- uporaba strokovnega znanja,  
- drugo delo, ki je posebnost stroke oziroma delovnega mesta, 
- medosebni odnosi z vsemi deležniki v vzgojno-izobraževalnem procesu. 
Člani SZ OŠ Dobje so osnutek ocene uspešnosti prejeli po elektronski pošti. Namestnica predsednice 
povzame vsebino dokumenta, v katerem je podana ocena ravnateljici po zgornjih kriterijih, ki jo člani 
soglasno potrdijo. Nato člani sveta zavoda tajno glasujejo o predlogu za redno napredovanje 
ravnateljice v naziv višji svetnik. Namestnica predsednice prešteje glasovnice: 7 glasov ZA (vsi prisotni 
člani). 
 
Sklep 7: Svet zavoda OŠ Dobje je soglasno podprl predlog napredovanja ravnateljice v naziv višji svetnik 
z absolutno večino v skladu s Pravilnikom o napredovanju zaposlenih v vzgoji in izobraževanju v nazive. 
 
(Uradni list RS, št. 54/02, 123/08, 44/09, 18/10, 113/20, 115/22, 23/23 in 92/23) 
 
Ad 6. Pobude, predlogi, vprašanja 
 
Člani sveta zavoda so izrazili skrb zaradi vsakokratne zagotovitve sklepčnosti organa, predvsem pri 
članici Mateji Todorovski, saj je zaradi narave njenega dela ogromno odsotna in vprašali, ali je možno 
člana zamenjati. Postopek je del poslovnika. 
 
Ad 7. Razno 
 

Namestnica predsednice seznani prisotne s problematiko, ki se je izkazala v času trajanja Evropskega 
tedna mobilnosti, ko so učenci prihajali v šolo na trajnosten način. Iz vasi Škarnice so se za peš hojo 
odločili samo prvi dan, vse naslednje dni akcija iz te vasi ni potekala, saj je bila pot v šolo prenevarna. 
Namestnica predsednice povpraša predstavnika ustanovitelja, če je kaj znano, kako daleč je izdelava 
projekta za izgradnjo pločnika. 
 
Gospod Božo Žibret pove, da se bo Iniciativni odbor sestal v začetku oktobra. Prav tako pove, da je 
ARSO zavrnil projekt, ker se ne sme posegati v potok. Pri gostišču ne dovolijo prehoda za pešce, ker je 
ovinek. Gospa Tanja Gril Leskovšek pove, da država ne bo investirala in da bo celoten projekt nosila 
občina, saj je bilo ponovno štetje prometa, na katerem je bilo ugotovljeno, da je premalo prometa. 
Mateja Rajh Jager opozori, da bi morali biti bolj vztrajni pri pridobivanju dovoljenj in kljub negativnim 
odgovorom poskusiti še enkrat. Razpravo je bila zaključena v pričakovanju sestanka Iniciativnega 
odbora.  
 

        Namestnica predsednice  

    Sveta zavoda OŠ Dobje 

 

Mateja Frece   
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